
Zpráva poradce chovu za rok 2008 
  
Vážení přátelé, chtěla bych vás tímto informovat o tom, co se dělo vchovu pointrů v loňském roce. 
 
V evidenci chovných psů letos přibyli 2 noví jedinci - jeden z chovu p. Drábka - Iran z Mešínské hájovny a 
druhý z chovu p.Rathouského - Chris z Dolnic - v současné době v majetku p. Kubeše. Máme tedy 35 
chovných psů, z toho 10 psů starších 10ti let. Někteří jsou ale v chovu ještě aktivní. 
 
U fen bylo letos vyřazeno 11 fen z důvodu stáří a nově uchovněných je 10. Počet tedy zůstává přibližně 
stejný, což je 30 fen. 
 
V loňském roce jsem vystavila 12 doporučení ke krytí a 2 krytí byla náhradní. Narodilo se  74 štěňat. Z toho 
bylo 36 psů a 38 fen. Naprostá většina štěňat byla černobílá - 58, černých se narodilo 7 a žlutobílých 9. 
Nadějné je, že jen v prosinci a lednu jsem vystavila již 7 doporučení a jak mám zprávy, 6 fen bylo již nakryto. 
 
Nejvíce byl v chovu využíván pes Tor p. MVDr. Březiny, který kryl 4x. Jednou pak kryli: Atila, Chán z Dolnic, 
Atila z Rabštejnských lesů, Kord z Mešínské hájovny, Holan z Tismenic, Arny z Máteřovských javorů a Clay z 
Mešínské hájovny. 
 
Jinak o úspěších pointrů na výstavách i na zkouškách z výkonu jste byli již dostatečně informováni na 
internetu či v mysliveckém tisku. Chtěla bych tímto popřát všem našim chovatelům společně s jejich psy, aby 
byli i v letošním roce stejně úspěšní nebo i lepší. 
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